Curriculum Vitae(C.V.)
Name: Zainab Ali Hussein.
Qualifications: Bachelor   /2006   Bioliogy / Thi_Qar University  

                          Master          / 2014Bioligy/ Thi_Qar University 
Specialisation: Barasitology.
Ppuplication:

1- Seasonal changes and their impact on the Incidence internal parasites of fish Liza abu in the-Qar covernorate.
2- A diagnostic study of the internal and external parasites,and study some of the blood in some types of standards wild birds (hawks) in Hor Alhmar- province of Dhi Qar.

3- Isolate and diagnose some types of bacteria from patients with urinary tract and determine their ability to resist antibiotics life  .
Contact information: 

Address : Department of Biology,Faculty of Education for Pure Science, University of Thi-Qar, Iraq.
. 
Mobile: +9647810558332.

E.mail :  Zainabalihu.bio@utq.edu.iq
 الاســــــــم: زينب علي حسين علوان


 المؤهلات : بكالوريوس علوم حياة / 2006

   جامعة ذي قار/ كلية التربية للعلوم الصرفة .                   ماجستير علوم حياة/2014   
الاختصاص :     طفيليات 
البحوث المنشورة      
1- التغايرات الموسميه وتأثيراتها على نسبة الأصـــابه بالطفيليات الداخليه لسمكة الخشني Liza abu في محافظة ذي قار. 
2- دراسة تشخيصية للطفيليات الداخلية والخارجية وقياس بعض المعايير الدموية في بعض أنواع الطيور الجارحة (الصقور) في هور الحمّار- محافظة ذي قار.
3- عزل وتشخيص بعض أنواع البكتريا من المرضى المصابين بالتهاب المجاري البولية وتحديد مقاومتها للمضادات الحياتية.
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